



SUNeVision announces 2023/24 annual results 新意网公布 2023/24 年度全年业绩



10

SUNeVision Holdings Ltd. announced that for the year ended 30 June 2024, its revenue increased 14% year-on-year to HK\$2,674 million, of which revenue from the data centre and IT facilities business grew 14% to HK\$2,461 million. This was largely driven by increased demand for data centre space from hyperscale customers and price increases as well as power upgrades for existing customers. EBITDA rose 10% to HK\$1,849 million, driven by EBITDA growth from the data centre business. Profit attributable to owners of the company increased to HK\$907 million.

As Hong Kong continued its role as a key connectivity hub in the region, demand for connectivity across the MEGA Campus continued to grow. With more international cables coming to Hong Kong, such as the Asia Direct Cable (ADC) landing at the company's HKIS-1 cable landing station, demand for MEGA-i is expected to grow further.

Fuelled by the development of artificial intelligence, demand for hyperscale capacity continued to rise. MEGA IDC stands out for its ability to support high-powered IT equipment for AI purposes. The completion of the entire MEGA IDC development project will increase the total gross floor area of the Group's data centres in Hong Kong from 2.3 million square feet as at 30 June 2024 to almost 3 million square feet, and its power capacity will increase from 150MW to over 280MW when the facilities are fully operational. SUNeVision maintains a high premium on its service fee by serving the most power-intensive customers with superior infrastructure and service.

新意网集团有限公司公布截至2024年6月30日，全年收入按年上升14%至 26.74 亿港元。来自数据中心及资讯科技设施业务的收入按年上升 14%至 24.61 亿港元，主要受“超大规模”客户对数据中心服务的需求增加，以及现有客户提价及电力容量升级所带动。EBITDA 按年上升 10%至 18.49 亿港元，主要原因是数据中心业务的EBITDA增加。公司股东应占溢利按年上升至 9.07 亿港元。

香港作为区内主要网络连接枢纽，市场对 MEGA Campus “网络连接”的需求持续增长。随著更多国际光缆连接至香港，例如亚洲直达海缆 (ADC) 登陆新意网的 HKIS-1 海缆登陆站，预计市场对 MEGA-i 的需求将进一步增长。

在人工智能不断发展的推动下，客户对“超大规模”容量的需求持续增长。新意网旗下的MEGA IDC拥有能够支援人工智能用途的前瞻性 IT 设备；整个MEGA IDC发展项目竣工后，集团于香港的数据中心总楼面面积将由2024年6月30日的21.4万平方米（230万平方呎）扩充至近28万平方米（300万平方呎），而在设施全面启用后，电力容量将由150兆瓦增加至超过280兆瓦。新意网还为电力需求最密集的客户提供卓越的基础设施和服务来维持较高的租金溢价。